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I FORUM MIESZKAŃCÓW 

REDEN 

 

Miejsce: I LO im. Łukasińskiego, ul. Kopernika 40 

Godzina: 17:00 

Prowadzący: Ilona Barańska- Węzik 

Liczba uczestników: 13 

Link do mapy z pomysłami: 

https://www.google.com/maps/d/edit?mid=1fon1CjtDIlEZaEYDqhC4vO177-

ywuvnI&ll=50.32547511781519%2C19.19679874999997&z=16 

 

Przebieg spotkania:  

1. Przypomniano mieszkańcom zasady procedury Dąbrowskiego Budżetu 
Partycypacyjnego w roku 2019. 

2. Animator przedstawił i opisał pomysły zgłoszone przez mieszkańców w tegorocznej 
edycji DBP. 

3. Mieszkańcy wspólnie z Animatorem dokonali oceny zgłoszonych pomysłów 
wskazując: do kogo jest kierowany pomysł? Jakie są pozytywne konsekwencje tego 
pomysłu? Jakie są negatywne konsekwencje pomysłu? 
Ponadto do niektórych pomysłów pojawiły się uwagi: 
6. Podwórzec miejski w ciągu ulicy Cieplaka i Wyszyńskiego - mieszkańcy 
uważają, że jest to projekt kosztowny i wieloetapowy do konsultacji mieszkańców z 
architektem, władzami miasta, użytkownikami wskazanej lokalizacji. Animator 
zasugerował, że być może jest to pomysł do Budżetu Obywatelskiego. 
8. Remont chodników na Reymonta - II etap po dwuletniej przerwie. Pojawiły się 
głosy, że trzeba pomyśleć o jego dokończeniu. 
9. Zagospodarowanie przestrzeni przy Reymonta 14 - pomysł do szerszej 
konsultacji z mieszkańcami.  
10. Wymiana latarni przy Wojska Polskiego i Reymonta - część mieszkańców 
uważa, że nie jest to pomysł do DBP, za duża inwestycja. Mieszkańcy poprosili 
Animatora o zasięgnięcie wiedzy: czy miasto w swoich planach nie zamierza tego 
zrobić? Jaki byłby koszt wymiany jednej lampy? 
13. Modernizacja infrastruktury w obrębie Wyszyńskiego, Augustynika i Król. 
Jadwigi - montaż 3 lamp - mieszkańcy nie byli w stanie określić do kogo jest 
skierowany pomysł? Uważają go za bezzasadny i niepotrzebny. Nie potrafili wskazać 
jego pozytywnych konsekwencji.  
15. Renowacja śmietnika przy transformatorze na Reymonta - pojawiła się uwaga 
ze strony pracownika wydziału, że w mieście istnieje jednakowa koncepcja wiat 
śmietnikowych. 

      4. Nie dokonano rangowania z uwagi na brak czasu. 
      5. W trakcie spotkania mieszkańcy zgłosili następujące pytania: 

a. Czy miasto w swoich planach inwestycyjnych ma wymianę latarni na ulicy Reymonta i 

Wojska Polskiego (lokalizacja z pomysłu nr 10) 

b. Jaki jest koszt wymiany latarni na nową? 

 

Następne spotkanie: 28.05. 2019r. 
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